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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
 
Ing. Kolesár: 
Žiadosťou ešte v roku 2015 požiadalo Tanečné štúdio Prešov Mesto Trebišov o prenájom 
disco sály v objekte Kultúrneho a spoločenského strediska v Trebišove. Touto vecou sa 
myslím zaoberala komisia výstavby a majetku. Táto komisia odporučila prenájom a podľa 
mojich informácii aj podľa informácii pani zástupkyne. Ak sa dobre pamätám, tak prenájom 
ako prípad hodný osobitného zreteľa bol aj priechodný, ale samozrejme mesto žiadalo úhradu 
prevádzkových nákladov za fungovanie tohto tanečného štúdia v priestoroch starej KaS. 
A keďže náklady boli tak vysoké alebo boli vysoké, tak zrejme Tanečné štúdio už o toto 
nemalo záujem. Ale na rozdiel od takéhoto postupu sme nie tak dávno schvaľovali prenájom 
Zimného štadióna pre Hokejový klub 2016 Trebišov, kde nájomné bolo dohodnuté na 1 €, 
v cene nájmu je zahrnutá aj cena za energie. Nespochybňujem túto zmluvu, sám som za ňu 
hlasoval, ale môj podnet smeruje k tomu, že navrhujem vedeniu mesta, aby sa pre Tanečné 
štúdio Prešov pripravila a bola predložená na schválenie mestskému zastupiteľstvu Nájomná 
zmluva na prenájom disco sály v starej budove Kultúrneho a spoločenského strediska, 
podobná zmluve s Hokejovým klubom 2016. To znamená tak, aby nájomné bolo dohodnuté 
ako prípad hodný osobitného zreteľa a v tejto cene nájmu, aby bola zahrnutá aj cena za 
energie. Myslím si, že ak sme vyšli v ústrety Hokejovému klubu dospelých, tak je za hodno 
vyjsť v ústrety aj Tanečnému štúdiu, ktoré obstaráva vyplnenie času mnohých deti 
v Trebišove a ak za Hokejový klub hrajú nie Trebišovčania a v ústrety sme im vyšli, tak deti, 
ktoré tancujú v Tanečnom štúdiu, sú len Trebišovčania. Takže, toto prosím prijmite ako môj 
podnet. Navrhujem, aby takáto zmluva bola pripravená a na najbližšie zasadnutie mestského 
zastupiteľstva zaradená do programu  schválenie ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
Samozrejme predtým, aby prešiel proces v komisiách.  
 
Mgr. Mokáňová: 
Ja nemám nič proti tanečnej škole a podporujem všetky aktivity pre mládež, ale myslím si, že 
nedá sa porovnávať hokejový klub a tanečná škola. Aspoň si to myslím, možno mi poviete, že 
je to ináč. Pokiaľ viem hokejisti, ktorí sú členmi hokejového klubu, zato, že môžu byť členmi 
neplatia za tú službu nikomu, na rozdiel od deti ak sa prihlásia do tanečnej školy myslím, že 
oni to zadarmo robiť nebudú, vyberajú za to nejaký poplatok. Čiže je to pre tú tanečnú školu 
zárobkový podnik. Neviem, či teda je namieste, aby sme podnikateľovi odpustili náklady na 
prevádzku.  
 
MUDr. Hrdlík: 
Ja len sa chcem spýtať tak, jak bola  povedaná tu myšlienka. Pozrite, MUDr. Béreš spravil 
tenisový kurt, akú dotáciu dostal, takú dotáciu dostal, takisto bolo povedané, musia platiť 
členské príspevky. Takže, ja nemám nič proti tomu, nech tu prídu aj z Hong Kongu tančiť. 
Majú tu prísť hokejisti z Miskolca hrať a trénovať, ale prečo vyhrocujeme otázku 
Prešovského klubu alebo čohosi. Jednoducho, mesto dalo podmienky, nie, skončili sme. Ak 
dajú novú požiadavku, nebudeme my tlačiť na mesto, že toto, toto, toto a toto musíte. Prečo 
osobitný zreteľ? Tak nech dajú novú požiadavku, znovu sa to prehodnotí a bude, len nevidím, 
žeby sme museli my tlačiť mesto k tomu, že musí to byť a že takto bude. Ale pán poslanec 



tak, jak si hovoril, nech sa páči, ale novú zmluvu, nie tak, že musí byť osobitný zreteľ a toto. 
Funguje to tam, je to prešovské. Takže bohužiaľ, Trebišov je iná show.  
 
Ing. Kolesár: 
Predložil som podnet a očakávam, ako sa s tým vedenie mesta vysporiada. To je všetko, 
nečakám teraz odpoveď.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
oddelenie výstavby a majetku 
kancelária primátora 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


